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Zápis z jednání VV dne 17. 12. 2024 – 12/2024 

Lomnického 1705/5, Praha  
 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Petr Musil (do 14:07), Jiří 

Dufek,  Jan Kovář, Tomáš Pacák, Kristýna Šedová 

 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička,  

Petr Chvojka, Veronika Jelínková, Jakub Borovský, F. Šuman (od 9:30 do 10:05), 

Jakub Podlucký (od 13:20 do 15:07) 

 

ORK:   Avizovaná osobní účast předsedy ORK byla z důvodu nemoci zrušena v den jednání. 

 

Ověřovatelé: Kristýna Šedová, Martin Musil 

 

Zapisovatel: Veronika Jelínková 

 

Zahájení: 09:32 

Ukončení: 15:20 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 11/2024 a programu jednání 12/2024  

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Mistrovství světa 2024 

5) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

6) Vývoj v politických záležitostech  

7) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

8) Informace ze sekretariátu  

9) Návrh Koncepce oblasti elitního florbalu  

10) MS 2025  

11) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu  

12) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů  

13) Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027  

14) Odvolací a revizní komise  

15) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2025/2026  

16) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026  

17) Zpráva o průběhu plnění rozvojového plánu českého florbalu  

18) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně 

návrhu vypsání na další období)  

19) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na následující rok  

20) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2025/2026  
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Materiály brané na vědomí: 

40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2024  

41) Systém práce s rozhodčími ženami  

42) Analýza neregistrovaných lig  

 

 

Na úvod jednání D. Novák přivítal F. Šumana a pogratuloval mu ke zvolení na post prezidenta IFF. 

Následně i Z. Svobodové, která byla zvolena jako členka VV IFF.  

F. Šuman následně komentoval tento významný úspěch české sportovní diplomacie. Uvedl základní 

pohled do problematiky a upozornil na nutnost některých změn, které bude nezbytné učinit pro 

posílení postavení IFF.  

Z. Svobodová uvedla svůj pohled a dojmy ze svého zvolení i ze své první účasti na jednání VV IFF, 

které se konalo hned 16. 12. v Malmö. 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 11/2024 a programu jednání 12/2024 

 

Viz výše 

 

Usnesení č. 01/12/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 11/2024 

- schvaluje program jednání VV 12/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 12/2024 K. Šedovou a M. Musila 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV 

 

Proběhla kontrola plnění usnesení VV. Usnesení 03/04/24 bylo přesunuto z původní termínu na 

únor 2025 a dále Usnesení12/06/23 bylo přesunuto z původního termínu na listopad 2025. 

 

Usnesení č. 02/12/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

- schvaluje přesun termínu splnění usnesení 03/04/24 a 12/06/23   

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

 

Předsedové komisí předložili zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí.  

 

KEF – komise jednala 3. 12.; hlavními body byly informace k Champions Cupu včetně možnosti 

pořadatelství finále v Mladé Boleslavi; stanovení termínů KEF v roce 2025 včetně plánování termínu 

pro setkání s prezidenty elitních soutěží; aktuální situace – sledovanost, návštěvnost, ticketing MS 

žen; diskuse k materiálu Koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží; připomínkovací řízení.  



 

Zápis z jednání VV 12-2024 - ověřený.docx  3/10 

T. Pacák krátce okomentoval finálovou účast Florbal MB v Champions Cupu. Proběhla krátká 

diskuse k tématu vysílacích práv k finálovému zápasu a možnosti mít kompletní Champions Cup v 

televizi. 

 

EKO – komise jednala 5. 12.; hlavními body byla příprava podkladového materiálu pro VV – Získané 

dotační podpory 2024 a jejich čerpání; schválený rozpočet 2025; obsáhlá diskuse nad aktualizací 

střednědobé finanční strategie; připomínkovací řízení. 

 

KRP – komise jednala 3. 12. s nově schválenými členy L. Koubovou a T. Roseckým; hlavním 

tématem jednání bylo připomínkování materiálů pro VV; komise diskutovala navrženou strukturu 

Koncepce oblasti rovných příležitostí a stanovila si časový harmonogram její tvorby. 

 

KS – komise jednala 2.12.; hlavními body byla finalizace předkládaných materiálů pro VV; aktuální 

stav v soutěžích; připomínkovací řízení. 

 

KER – komise nejednala. 

 

KVM – komise nejednala.  

 

KRD – komise jednala 4. 12. online; zahájení příprav materiálu Systém vzdělávání rozhodčích – 

navrženy drobné úpravy a zasláno do regionů k jejich návrhům; Návrhy úprav legislativních předpisů 

ze strany KRD; posun jednoho páru rozhodčích z listiny Národní ligy na testování na listině 1. ligy; 

příprava nominace rozhodčích a delegátů na finále Poháru ČF; domluva na obsahu prosincového 

newsletteru; připomínkovací řízení.  

K. Šedová dále informovala o své studijní stáži v Kanadě (leden–duben 2025), pročež se jednání 

VV a KRD bude účastnit v tomto období výjimečně online. 

 

KRO – komise jednala 2. 12.; příprava předkládaného materiálu Analýza neregistrovaných lig; 

témata pro jednání hejtmanů v Pardubicích; příprava termínové listiny regionálních VH; 

připomínkovací řízení. 

 

Dále V. Culka předložil zprávu z online účasti na jednání RVV VY a JČ 3. 12. Jednání zhodnotil jako 

efektivní a věcné. Materiály byly dodány s předstihem. Prezentující dobře připravení a orientovaní 

v dané problematice. Řešili běžnou agendu, dále soutěž ml. žáků 4+1; projekt KCTM; školské 

soutěže – Subterra Cup chlapců – vysoký počet udělených ČK (přenášené konflikty a šarvátky 

z běžných ligových soutěží); realizované online setkání oddílů s RVV, hodnoceno velmi pozitivně. 

Proběhla krátká diskuse. 

 

K. Šedová předložila zprávu ze své osobní účasti na jednání RVV KV a PL 10. 12. v Plzni. Jednání 

zhodnotila jako příjemné a přínosné. Podkladové materiály nebyly zaslány, jelikož žádné nebyly 

předkládány, kromě programu. Řešili termínové listiny KCTM s dopadem do termínových listin 

regionu; výměny rozhodčích (i z Německa), situace v Chebu – hledali konstruktivní řešení pro 

zachování florbalu. 

 



 

Zápis z jednání VV 12-2024 - ověřený.docx  4/10 

D. Novák na tuto informaci navázal a komentoval situaci v Chebu včetně došlé komunikace na členy 

VV. K celé záležitosti proběhla diskuse, po které se VV shodl, že celou záležitost bude dále 

monitorovat a případná jednání vést prezident Daniel Novák. 

 

Usnesení č. 03/12/24: VV 

- bere na vědomí zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí zprávu z online účasti V. Culky na RVV VY a JČ 

- bere na vědomí zprávu o osobní účasti K. Šedové na RVV KV a PL 

- bere na vědomí informace sekretariátu a D. Nováka ke komunikaci 

s florbalovými oddíly v Chebu 

 

 

AD 04) MS 2024 

 

Členové VV krátce zhodnotili své pohledy a zážitky z MS. J. Borovský se vyjádřil ze svého pohledu, 

přičemž zejména zmínil, že se jednalo o divácky nenaplněnou akci. Také poukázal na nevyužití 

potenciálu kolem šampionátu a také mezi zápasy. Z. Svobodová okomentovala nižší kvalitu 

pokládky povrchu a podlahových reklam v obou halách, které pravděpodobně vedly i k několika 

zraněním hráčů. Doplnila i další pohledy z vnitřního prostředí akce. Dále poděkovala za realizaci 

Czech house, kde bylo vytvořeno skvělé prostředí pro naše fanoušky i hráče při nedělním setkání 

po skončení MS. P. Chvojka krátce okomentoval celý koncept a realizaci. Proběhla krátká diskuse. 

Členové VV také hodnotili umístění českého týmu, kdy další získanou medaili všichni považují za 

úspěch, přestože samotný tým pomýšlel ještě na vyšší umístění. 

 

Usnesení č. 04/12/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace z MS 2024 

- bere na vědomí výstupy z diskuse 

 

 

AD 05) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. V průběhu MS 

v Malmö proběhl Kongres IFF. Na něm poté volba F. Šumana jako prezidenta IFF a volba Z. 

Svobodové jako členky VV IFF. Současně T. Březina obhájil post člena disciplinární komise IFF. 

T. Frank krátce okomentoval aktuality k řešení místa konání finálových utkání Champions Cupu. 

Poukázal na další diplomatický úspěch, kdy se členové řídící skupiny shodli, že finále mužů opět 

proběhne v Česku, tentokráte v Mladé Boleslavi. Finále žen s účastí dvou švédských týmů bude 

hostit švédská Umeå. Dále poukázal na diskusi ohledně dalšího pokračování konceptu H/A, kdy 

v lednu a únoru proběhnou v jednotlivých zemích diskuse s účastníky a panují obavy, že z hlediska 

vysoké finanční náročnosti projektu a také účasti pouze týmů ze 4 zemí, se nemusí v projektu 

pokračovat. Bohužel v takovém případě se nepočítá s jinou alternativou a v další sezóně nejspíše 

neproběhne vůbec. Vzhledem k těmto informacím VV ČF avizoval, že má zájem, aby nějaká forma 

mezinárodní klubové soutěže fungovala. 
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Usnesení č. 05/12/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí zvolení F. Šumana jako prezidenta IFF 

- bere na vědomí zvolení Z. Svobodové jako členky VV IFF 

- bere na vědomí zvolení T. Březiny jako člena disciplinární komise IFF 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

 

 

AD 06) Vývoj v politických záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v politických záležitostech, které se týkají zejména 

dotačních výzev od NSA. T. Frank krátce shrnul aktuální stav dotačních výzev, kdy termín pro 

odevzdání žádosti svazové výzvy je 20. 12. 2024. Současně ve stejném termínu je nutné požádat o 

dotaci na MS žen 2025 v rámci VSA MD. Také poukázal na to, že příjem oddílových žádostí o dotaci 

Můj Klub 2025 bude spuštěn právě 20. 12. 2024 a termínem podání je 31. 1. 2025 

 

Usnesení č. 06/12/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí aktuální informace k dotačním výzvám NSA 

 

 

AD 07) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh úprav koncepce oblasti 

rozvoje a řízení soutěží. Krátce okomentoval došlé připomínky, přičemž Z. Mlčoušek ho krátce 

doplnil. Materiál je nadále v připomínkovacím řízení, jelikož některé komise nebo regiony požádaly o 

delší časovou dotaci pro jejich připomínkování. Prodloužení připomínkování u koncepčních 

materiálů je poměrně běžné a počítá se s ním i v tomto případě. Proběhla krátká diskuse. 

 

Usnesení č. 07/12/24: VV 

- bere na vědomí po dosavadním připomínkování aktualizovaný materiál 

Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

- ukládá dále připomínkovat 

Zodpovídá: Všichni předsedové  Termín 13. 01. 2025 

 

 

AD 08) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil informace ze sekretariátu, které směřovaly zejména do oblasti personálií. Podařilo 

se najít náhrady za odchozí v oblasti marketingu a eventů. Složitější situace se řeší v oblasti 

ekonomiky, kde zatím probíhá výběrové řízení na pozici ekonomického asistenta. 

P. Chvojka následně přiblížil spuštění ticketingu na Finále Poháru, kde je poměrně velký zájem. 

 

Usnesení č. 08/12/24: VV 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 
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- bere na vědomí informace o personálních změnách 

- bere na vědomí informace o spuštěném ticketingu Finále Poháru 

 

 

AD 09) Koncepce oblasti elitního florbalu 

 

T. Pacák za KEF předložil po dosavadním připomínkování aktualizovaný materiál Koncepce oblasti 

elitního florbalu. Obsáhle okomentoval základní kostru předložené koncepce v rámci připravené 

prezentace. Na něj navázal P. Chvojka, který detailně přiblížil stěžejní témata z koncepce. Proběhla 

diskuse, v rámci které si členové VV vysvětlovali přípravu a řešení legislativního rámce témat, která 

koncepce řeší nebo otevře. Komise by měly dát podněty a konkrétní zadání pro přípravu a diskusi 

k začlenění do legislativního rámce ČF. 

Materiál bude dále připomínkován, jelikož některé komise a regiony požádaly o delší časovou dotaci 

pro jejich připomínkování. 

 

Usnesení č. 09/12/24: VV 

- bere na vědomí po dosavadním připomínkování aktualizovaný materiál 

Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

- ukládá dále připomínkovat 

Zodpovídá: Všichni předsedové  Termín: 13. 01. 2025 

 

 

AD 10) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Uvedl, že došlo k podpisu dotační smlouvy 

s městem Ostravou a Brnem. Čeká se na podpis dotační smlouvy s Moravskoslezským krajem a 

připravujeme se na možnost žádat o podporu v rámci Jihomoravského kraje. Dále doplnil informaci 

o připravované žádosti o dotaci NSA na šampionát v rámci programu VSA MD. Navázal shrnutím 

aktuálního stavu ticketingu, který byl spuštěn během MS mužů ve Švédsku a o vstupenky je zájem.  

 

Usnesení č. 10/12/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

- bere na vědomí informace o podepsání dotační smlouvy s městem 

Ostravou a Brnem 

- bere na vědomí informace o stavu dotačních žádostí u 

Moravskoslezského a Jihomoravského kraje 

- bere na vědomí informace o přípravě dotační žádosti na NSA v rámci 

programu VSA MD 

- bere na vědomí aktuální stav ticketingu MS 2025 

 

 

AD 11) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu 

 

P. Musil za EKO nepředložil materiál Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu a 

požádal o odklad na následující jednání. 
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Usnesení č. 11/12/24: VV 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání  

 

 

AD 12) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

J. Kovář za KRO předložil finalizovaný materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF. 

 

Usnesení č. 12/12/24: VV 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího 

zásady spolupráce orgánů ČF 

- ukládá zveřejnit  

Zodpovídá: J. Kovář  Termín: 20. 12. 2024 

 

 

AD 13) Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027 

 

J. Dufek za KS předložil finalizovaný materiál Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027. 

 

Usnesení č. 13/12/24: VV 

- schvaluje finalizovaný materiál Počet účastníků ligových soutěží 

2026/2027  

- ukládá zveřejnit 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 20. 12. 2024 

 

 

AD 14) Odvolací a revizní komise 

 

D. Novák vzhledem k neúčasti předsedy ORK J. Spáčila uvedl členy VV do problematiky a 

především zopakoval obecnou dohodu z minulého VV, kde se členové VV shodli, aby odvolacím 

orgánem i pro licenční řízení byla ORK, ale zároveň byly legislativně zajištěny všechny potřebné 

procesy a datumy specifické pro toto řízení (časy pro rozhodnutí, proces dalšího odvolání atd…). 

Následně J. Podlucký za ORK z důvodu omluvené nepřítomnosti předsedy ORK představil materiál 

Odvolací a revizní komise – statut a odvolací řád. Oba materiály detailně okomentoval.  

Následovala obsáhlá diskuse k navrženému znění Odvolacího řádu, na základě které se členové VV 

dohodli na nezbytnosti vyjasnit si část bodu 8.2 Odvolacího řádu se členy ORK.  

Materiál bude znovu předložen na následujícím jednání VV tak, aby mohla proběhnout navazující a 

vysvětlující diskuse. 

 

Usnesení č. 14/12/24: VV 

- bere na vědomí informace k předloženému návrhu statutu a 

odvolacího řádu ORK 

- pověřuje D. Nováka, aby diskutoval s J. Spáčilem závěry z diskuse VV  
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Zodpovídá: D. Novák   Termín: 13. 01. 2025  

 

 

AD 15) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence 2025 

 

Licenční manažer předložil finalizovaný Návrh plánovaných úprav Licenčního řádu, Podmínek pro 

zisk oddílové licence 2025 a Statutu Licenční komise. J. Podlucký, jako legislativní konzultant, 

krátce shrnul finální podobu a zopakoval celý systém materiálů a jejich vzájemnou provázanost. 

K materiálům již nebyly další připomínky a po krátké diskusi byly schváleny. 

 

Usnesení č. 15/12/24: VV 

- schvaluje finalizovaný Návrh plánovaných úprav Licenčního řádu, 

Podmínek pro zisk oddílové licence pro 2025 a Statutu Licenční 

komise 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá : Z. Mlčoušek  Termín: 28. 02. 2025  

 

 

AD 16) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

 

J. Dufek za KS předložil finalizovaný materiál Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 

2025/2026. Z. Mlčoušek krátce okomentoval připravený návrh, který bude ještě předán do 

připomínkovacího řízení s oddíly. 

 

Usnesení č. 16/12/24: VV 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2025/2026  

- ukládá poskytnout Návrh termínové listiny ligových a pohárových 

soutěží 2025/2026 k připomínkování oddílům 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 20. 12. 2024 

 

 

AD 17) Zpráva o průběhu plnění rozvojového plánu českého florbalu 

 

D. Novák připomněl usnesení z minulého jednání týkající se přípravy průběžného hodnocení 

rozvojového plánu českého florbalu. Seznámil členy VV s připraveným rozdělením jednotlivých cílů 

a uvedením odpovědnosti jednotlivých členů VV a také sekretariátu. Vyzval členy VV, aby se 

s rozdělením podrobně seznámili a následně začali připravovat, za podpory sekretariátu, návrh 

hodnocení. 

 

Usnesení č. 17/12/24: VV 

- bere na vědomí informace o přípravě průběžného hodnocení 

rozvojového plánu českého florbalu 

- ukládá připravit průběžné hodnocení rozvojového plánu českého 

florbalu za své oblasti 
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Zodpovídají: Všichni předsedové Termín 07. 02. 2025 

 

 

AD 18) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

 

L. Dolejš za KVM předložil finalizovaný materiál Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich 

hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje včetně návrhu vypsání na další období. 

 

Usnesení č. 18/12/24: VV 

- schvaluje finalizovaný materiál Přehled trenérských programů podpory 

ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje včetně návrhu 

vypsání na další období 

- ukládá zveřejnit 

Zodpovídá: L. Dolejš Termín: 13. 01. 2025 

 

 

AD 19) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na 

následující rok 

 

J. Kovář za KRO předložil materiál Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí 

jednotlivých regionů na následující rok. 

 

Usnesení č. 19/12/24: VV 

- schvaluje materiál Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí 

jednotlivých regionů na následující rok 

 

AD 20) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

 

J. Dufek předložil materiál Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2025/2026. 

Krátce okomentoval navrhované úpravy. 

 

Usnesení č. 20/12/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh systémů celostátních ligových a 

pohárových soutěží 2025/2026  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové Termín: 13. 01. 2025 
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Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2024 

 

P. Musil za EKO předložil materiál Přehled získaných dotačních financí za rok 2024. Materiál byl 

vzat na vědomí bez další diskuse. 

 

Usnesení č. 40/12/24: VV 

- bere na vědomí materiál Přehled získaných dotačních financí za rok 

2024 

 

 

AD 41) Systém práce s rozhodčími ženami 

 

K. Šedová za KRD nepředložila materiál Systém práce s rozhodčími ženami a požádala o přesun 

bodu na jednání v březnu 2025. 

 

Usnesení č. 41/12/24: VV 

- schvaluje přesun bodu na jednání 03/2025 

 

 

AD 42) Analýza neregistrovaných lig 

 

J. Kovář za KRO předložil materiál Analýza neregistrovaných lig. Členové VV se dohodli na 

opětovném předložení na následující jednání. 

 

Usnesení č. 42/12/24: VV 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 


